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Zápisnica č. 4/2011 

Zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU dňa 22.3.2011 o 14.00 hod.  
 

Prítomní:  D. Berkeš, E. Smrčková, B. Papánková, V. Polóniová, M. Reháková, A. Ujhelyiová 

Ospravedlnení:  L. Staruch 

 

Za RK FOO:  P. Tarapčík  

 

Program:  

 

1. Informácie z vyšších orgánov 

2. Príprava špecifického doplnku ku KZ STU  

3. Rôzne 

 

1. Informácie z vyšších orgánov  

 

1.1 Informácia zo zasadnutia V-UOO (z 28. 2.2011) 

 

B. Papánková informovala o doposiaľ nezmenenej situácii vo Výbore UOO:  vedením UOO je poverený 

doterajší podpredseda M. Štujber (SvF).  

V júni 2011 sa uskutoční stretnutie zahraničných partnerov odborových organizácií v rámci programu 

GRUNTWIG v Bratislave, konkrétne 11.6.2011 navštívia STU. 

 

Uzn. č. 22/2011 Výbor FOO poveruje D. Berkeša organizačným zabezpečením stretnutia partnerov na 

tento deň. 

 

1.2 Informácie z Kolégia dekana (z 15.3.2011) a z Kolégia rektora (z 21. 2.2011) 

 

V-FOO oceňuje ústretovosť vedenia FCHPT STU a rešpektovanie ustanovenia Kolektívnej zmluvy STU, 

podľa ktorej má zamestnávateľ prizývať zástupcu FOO na zasadnutia kolégia dekana a na zasadnutia 

vedenia fakulty.  

 

Zúčastnená B. Papánková tlmočila informácie zo zasadnutia Kolégia dekana a Kolégia rektora:  

 o situácii v spotrebe energií za r. 2010: koncom augusta 2010 bola ukončená rekonštrukcia 

výmenníkovej stanice teplovodu v suteréne starej budovy, ktorá spolu s rekonštrukciou 

trafostanice v r. 2009 prispela k zníţeniu nákladov na energie. Finančné prostriedky pridelené 

v rámci dotácie z úrovne R-STU pokrývajú len 1/3 celkových nákladov vynaloţených na energie. 

Ďalšie 2/3 nákladov musí fakulta dofinancovať z mimorozpočtových zdrojov. Je 

pripravená koncepcia postupného zniţovania nákladov na teplo formou zatepľovania budovy, 

resp. odstraňovania netesností okien; 

 o záverečných prácach súvisiacich s definitívnou verziou publikácie Annual Report 2010. Je 

potrebné prekontrolovať a opraviť texty súvisiace s jednotlivými pracoviskami; 

Zasadnutie KR : 

 o tom, ţe predseda AS STU prof. Ţalman dňa 14.3.2011 odovzdal právomoci funkcie rektora STU 

novozvolenému rektorovi STU doc. Ing. Robertovi Readhammerovi, PhD. Za nových prorektorov 

budú menovaní prof. Biskupič (FCHPT), prof. Peciar (SjF), prof. Sokol (SvF) a doc. Horňák 

(MtF). z FCHPT STU boli zaslané návrhy na nových členov VR STU (prof. Šajbidor, prof. Gatial, 

prof. Šajgalík) a návrhy na nových členov do Slovenskej komisie pre vedecké hodnosti (prof. 

Bakoš, prof. Varečka); 

 na R-STU bude vytvorené centrálne úloţisko zmlúv; 

 ďalšie detaily v OKU č.3 
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B. Papánková predloţila na prerokovanie Príkaz dekana z 3.3.2011, týkajúci sa povinného čerpania 

dovolenky v dňoch 27. – 30.12.2011 a čerpania dovolenky v období 15.6. – 15.9. 2011, kedy sú povinní 

pedagogickí pracovníci vyčerpať minimálne 20 dní a ostatní pracovníci minimálne 10 dní dovolenky. 

 

Uzn. č. 23/2011 V FOO súhlasí s povinným čerpaním hromadnej dovolenky na konci roka od 27.12.2011 

do 30.12.2011 (4 pracovné dni). 

 

Uzn. č.24/2011 V FOO berie na vedomie ďalšie informácie o odporúčaniach k čerpaniu dovolenky. 

 

Výbor FOO prerokoval návrh prevádzkového  poriadku parkovania v hospodárskom dvore FCHPT STU. 

V-FOO doporučuje zapracovať do návrhu ešte nasledovné pripomienky: 

 čiarami vyznačiť parkovacie miesta vo dvore, 

 vyriešiť otázku umoţnenia dovozu vzoriek na pracoviská a parkovania účastníkov konferencií.  

 

 

2. Príprava špecifického doplnku ku KZ STU a návrh spôsobu čerpania sociálneho fondu (SF)  

 

V-FOO zhromaţdilo návrhy členov FOO na vyuţívanie sociálneho fondu, ktoré sú podkladom pre 

rokovania s Vedením FCHPT a následného zapracovanie do špecifického doplnku KZ. Ako uţ bolo 

spomenuté, otázka vyuţitia sociálneho fondu je v tomto roku aktuálnejšia, pretoţe v prípade vyplatenia 

čiastky v hotovosti zamestnancom (ako to bolo v minulosti), táto bude podliehať dani, aj odvodom, t.j. 

32,4 % sa vráti do štátnej pokladne. V súvislosti s reálnym  čerpaním prostriedkov z SF je potrebné 

poznať zúčtovanie sociálneho fondu FCHPT za rok 2010 a následne urobiť návrh rozpočtu na čerpanie SF 

v roku 2011. Podľa zákona  o 152/1994 Z.z a v znení neskorších predpisov zúčtovanie prostriedkov 

sociálneho fondu za beţný rok sa má vykonať najneskôr do 31. januára nasledujúceho roka. 

 

Uzn. č. 25/2011 Výbor FOO poveruje B. Papánkovú poţiadať tajomníka FCHPT, Ing. V. Ţúbora o 

predloţenie zúčtovania sociálneho fondu za r. 2010.   

 

Z konkrétnych návrhov: 

 Príspevok SF na onkologické prehliadky zamestnancov v Onkologickom ústave sv. Alţbety 

(OUSA). Zmluva by bola uzavretá medzi FCHPT a OUSA, preto by finančné čiastky určené pre 

zamestnancov FCHPT nepodliehali odvodom a zdaneniu. Príspevok zo sociálneho fondu by bol 

cca 200 €, doplatok zamestnanca by činil cca 130 €, podľa dohodnutej ceny s OUSA, resp. 

zdravotnou poisťovňou, ktorá môţe poskytnúť zľavu pre svojich poistencov. Bolo by potrebné 

vypracovať podmienky poskytovania (najmä počet zamestnancov/rok, veková hranica). 

V momentálnej situácii je prvoradé zistenie záujmu zo strany zamestnancov.  

 Príspevok SF na športovo-rekreačné aktivity poskytované Oddelením telesnej výchovy – spinning, 

prípadne ďalšie platené aktivity. Zmluva by bola uzavretá medzi FCHPT a OTV. 

 Príspevok SF na rekreáciu zamestnanca v rekreačnom zariadení Vyhne na ubytovanie. 

 Je potrebné prísne evidovať prideľovanie príspevkov zo SF, určiť maximálnu výšku príspevku raz 

za 3 roky, ako aj maximálnu sumu na danú akciu (v návrhu pre rozpočet). Aj z tohto dôvodu je 

nevyhnutné, aby sa pri FCHPT zriadila nezávislá sociálna komisia, ktorá by sledovala 

a rozhodovala o čerpaní SF a komunikovala s ekonomickým oddelením. V-FOO dospel 

k rozhodnutiu navrhnúť  prodekanovi Ľ. Jelemenskému, aby spolu s odborovou organizáciou 

iniciovali zriadenie takejto komisie.  
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3. Rôzne 

 

3. 1 B. Papánková informovala o konaní divadelného – baletného predstavenia Made in Canada dňa 

28.3.2011 pre zamestnancov STU pri príleţitosti Dňa učiteľov. Lístky sú distribuované prostredníctvom 

sekretariátu dekana. 

 

3.2  UOO pripravuje v spolupráci s V. Polóniovou jazykový kurz AJ v rámci celej STU pre zamestnancov 

– členov odborov. Pri tejto príleţitosti bude vykonaný prieskum záujmu a konkretizácie poţiadaviek 

záujemcov.   

 

3.3  V-FOO prerokoval ţiadosť E. Hájekovej po návrate z materskej dovolenky o príspevok zo sociálneho 

fondu pri narodení dieťaťa.  

Stanovisko výboru FOO: ţiadosť nie je akceptovateľná z toho dôvodu, ţe dieťa sa narodilo v r. 2008. 

Podľa pravidiel sociálneho fondu (FCHPT) sa nevyčerpaný sociálny fond ku koncu kalendárneho roka 

prerozdelí medzi zamestnancov. Podľa pravidiel čerpania fondu sociálnej rezervy FOO je ţiadateľ 

povinný poţiadať o príspevok do 3 mesiacov od udalosti. V-FOO navrhuje uvaţovať o moţnosti čerpania 

príspevku pomoci v hmotnej núdzi po vzájomnej konzultácii so ţiadateľkou.  

 

3.4  M. Reháková informovala o nespokojnosti viacerých zamestnancov s kvalitou stravy v jedálni 

FCHPT v poslednom mesiaci, konkrétne s opakujúcim sa sortimentom jedál, chutnosťou stravy a veľmi 

obmedzenou moţnosťou výberu zeleninového menu po 12. hodine. 

   

3.5 V-FOO berie na vedomie informáciu o ukončení členstva A. Koreňovej vo FOO k 1.3.2011. 

 

Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok  12. 4. 2011 o 14.00 hod. v kniţnici FOO.  

 

           

Zapísala: M. Reháková      Blaţena Papánková 

tajomník V-FOO         predseda V FOO FCHPT STU 


